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Närvarande: 
Ledamöter  
Eliasson, Ann-Charlotte, prefekt, ordf 
Granfeldt, Yvonne, universitetslektor 
Johansson, Margareta, ingenjör 
Molin, Göran, professor  
Rayner, Marilyn, bitr. universitetslektor  
 
Övriga: 
Wolf, Aniko, protokollförare 
Purhagen, Jeanette, skyddsombud 
Ahrné, Siv, Professor 
 
Anmält förhinder: 
Björck, Inger,  professor 
Johansson, Elin, doktorand 
 
 
§ Ärende 
 Beslut 
 
1 Utseende av justeringsperson 

 Till justeringsperson valdes Marilyn Rayner 
 
2 Fastställande av dagordning 

 Godkändes med tillägg: 
- § 5  Säkerhet apparatförråd 
- § 8  Valproceduren samt Marilyn Rayners vision om framtiden institution 

  
3 Föregående mötesprotokoll 

Godkändes med tillägg att Yvonne Granfeldt tar kontakt med Nils-Bo Nilsson 
beträffande YTH-studentrepresentant institutionsstyrelsen.  
 

4 Meddelanden 
Utlysning av Kick Off  livsmedel ”Food for Future” 2014.  
Yvonne Granfeldt har varit på ett  Food Best möte  i Köpenhamn. ”Food Best” 

är en plattform där industrin och universiteten möts. Inbjuden till ”Food Best” 
mötet gick via Livsmedelsakademin och eftersom det var fåtal svenskar 
närvarande diskuterades vilka som fått inbjudan. Yvonne Granfeldt skall 
kontakta Håkan Hansson i denna fråga. 

 
5 HMS-frågor 

-  Kemiskt avfall: skicka listor till LU Byggnad som ombesörjer de vidare 
kontakterna. 
- Skyddsombud: nya skyddsombud blir på Industriell näringslära och 
livsmedelskemi Lisbeth Persson och Christer Fahlgren. Livsmedelsteknologi har 
ännu inte valt nya skyddsombud. 
Miljösamordnare: Margareta Johansson avslutar sitt uppdrag och ny behöver 
utses 



Säkerhetsfråga: Hyllorna i apparathallen håller på och rasar. Dan Johansson 
ansvarar för relevanta åtgärder genomförs. 
 

6 Enhetschefer 2012-2014 
Industriell näringslära och livsmedelskemi: Margareta Nyman, ställföreträdare 
Inger Björck  
Livsmedelsteknologi: Yvonne Granfeldt, ställföreträdare Björn Bergenståhl 

 
7 Budget 2012 
 Genomgicks och godkändes. Underskott beräknas till 5,7 miljoner. (bifogas) 
  
8 Övrigt 
 - Valproceduren: Prefekten fick i uppdrag att se till att framtida 

valberedningsrepresentanter får instruktioner på hur arbetet skall gå till i en 
valberedning. 

 - Marilyn Rayners ”visioner” om framtida arbete inom institutionen bifogas. 
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